
HSBC Bank Middle East Limited 

HSBC E-Saver Bonus Interest Campaign Terms & Conditions

When do these 
Offer Terms 
and Conditions 
apply?

u	 HSBC Bank Middle East Limited – UAE Branch (“we” or “us” or “HSBC”) has launched a deposits 
campaign for HSBC customers who deposit new money into an HSBC E-Saver account and grow 
their deposits total relationship balance (the “Campaign”) during the campaign period which is 
valid from 01 April 2024 to 30 June 2024 (both days inclusive) (the “Campaign Period”).   

u	 These Campaign terms and conditions apply in respect to the HSBC E-Saver Bonus Interest 
Campaign during the Campaign Period and set out the offer conditions and the eligibility criteria 
(as set out below) that must be met.  

u	 These terms and conditions apply to you so far as the law and regulation permits, please read 
them carefully.

Who are 
eligible to 
participate in 
the Campaign?

u	 This Campaign is open to HSBC Account holders, who hold or open during the Campaign Period 
an HSBC E-Saver account and meet the Offer Conditions below (“Eligible Customer” or “you” or “your”). 

What is the 
Offer and how 
does it work?

Definitions: 
u	 New Money means a deposit of new funds to HSBC during the Campaign Period which you pay 

into your E-Saver account. 
u	 Deposits Total Relationship Balance or Deposits TRB means the sum of your average daily 

HSBC account balances for the calendar month, taking into account all Current / Savings / E-Saver 
/ Term Deposit / Investment Accounts held in your name with HSBC, but excluding balances 
which represent HSBC personal loan, mortgage, or overdraft monies you have drawn down or 
maturing / early breakage of investment funds or term deposits.  

u	 Eligible New Money Balance means the lower of: - 
a.	 the amount by which the average daily balance of your E-Saver Account* for the relevant 

month (April or May or June 2024) exceeds the average daily balance of your E-Saver Account 
as at 31 March 2024, using New Money, and

b.	 the amount by which your Deposits TRB for the relevant month (April or May or June 2024) 
exceeds your Deposits TRB as at 31 March 2024.

* The average daily balance in your E-Saver Account is calculated by taking the sum of the daily  balances for a  
calendar month during the Campaign Period and dividing that sum by the total number of days in the calendar 
month/number of days since the E-Saver Account was opened (new customers).

u	 The Offer:
1.	 Eligible Customers who meet the Offer Conditions below, will earn additional interest on Eligible 

New Money Balances in their E-Saver account during the Campaign Period at the rates set out 
in column B in the table below (“Bonus Interest”), subject to a maximum Bonus Interest cap per 
month of AED 35,000. 

A B C

Eligible New Money 
Balances (AED)

Regular E-Saver 
*Interest Rate (p.a. 
notional rate)

E-Saver Bonus 
Interest ***Rate 
(p.a.notional rate)

Total Interest** Rate 
(p.a. notional rate)

Less than AED 100,000 0.15% 2.45% 2.60%
AED 100,000 to 999,999 0.50% 2.95% 3.45%
AED 100,000 to 999,999 1.00% 3.45% 4.45%
AED 5,000,000 and above 1.05% 3.95% 5.00%

* Regular E-Saver interest will continue to be paid on E-Saver balances at the rates shown in column A subject to 
your HSBC E-Saver terms and conditions.

** Total Interest Rates shown in column C assume no more than one withdrawal is made from the E-Saver 
account in a single month during the Campaign Period. 
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2.	 Bonus Interest will be calculated on the last day of each calendar month during the Campaign 
Period and credited to the Eligible Customer’s most recently opened demand deposit account 
(meaning current or savings account) in AED on the 3rd day of the following month.

3.	 Bonus Interest will be calculated by applying the applicable Bonus Interest Rate to the Eligible 
New Money Balance for the calendar month in question.  

4.	 Bonus Interest will be paid separately from the regular interest (if any) payable on the E-Saver 
account balance.

The Offer Conditions:
5.	 Eligible Customers must deposit New Money (defined above) during the Campaign Period.
6.	 Eligible Customer’s Deposits Total Relationship Balance/ Deposits TRB (defined above) as at the 

end of each calendar month during the Campaign Period, must be higher than their Deposits 
TRB as at 31 March 2024, and  the incremental funds (meaning the net uplift in the customer’s 
Deposits TRB, if any) will be used to calculate the Eligible New Money Balance for Bonus Interest 
calculation purposes. 

7.	 New Money funds must be held in the Eligible Customer’s E-Saver account to earn Bonus Interest. 
8.	 Below is an illustration of Deposits TRB and Bonus Interest calculation for Eligible New Money 

Balance:

Illustration 1 Campaign Period
All Figures in AED As of 31 March 2024 As of 30 April 2024 As of 31 May 2024 As of 30 Jun 2024

Deposits TRB 
(Average Daily) 200,000 300,000 450,000 500,000

E-Saver Account 
Balances (Average 
Daily)

100,000 200,000 375,000 225,000

Amount eligible for 
bonus interest 100,000 250,000** 125,000

Calculated BONUS 
interest amount 245 635 307

Bonus interest rate applied @2.95% p.a.

Standard interest 
rate applied* 42 107 52

Total interest 
applied* 287 742 359

* Assumes no more than one withdrawal is made from the E-Saver account during the month.
** In May, although this customer increased their E-Saver balance by 275,000 when compared to their 31 March  balance, they were only
entitled to Bonus Interest on 250,000 because their Deposits TRB only increased by  250,000 and Bonus Interest is calculated on the lower
amount – see definition of Eligible New Money Balance.

Illustration 2 – More 
than 1 withdrawal from 
the E-Saver account in 
a single month

Campaign Period

All Figures in AED As of 31 March 2024 As of 30 April 2024 As of 31 May 2024 As of 30 Jun 2024

Deposits TRB 
(Average Daily) 200,000 300,000 450,000 500,000

E-Saver Account 
Balances (Average 
Daily)

100,000 200,000 375,000 225,000

Amount eligible for 
bonus interest 100,000 250,000** 125,000

Calculated BONUS 
interest amount 245 635 307

Bonus interest rate applied @2.95% p.a.

Standard interest 
rate applied* 0 0 0

Total interest 
applied* 245 635 307
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* In May, although this customer increased their E-Saver balance by 275,000 when compared to their 31 March balance, they were only entitled to 
Bonus Interest on 250,000 because their Deposits TRB only increased by 250,000 and Bonus Interest is calculated on the lower amount – see 
definition of Eligible New Money Balance.

9.	 Eligible Customer’ s HSBC Account and their E-Saver account must remain active and maintained 
as per applicable account eligibility criteria throughout the Campaign Period and until all Bonus 
Interest payments have been credited in order to qualify for this Offer.

Who are 
eligible to 
participate in 
the Campaign?

u	 Yes.  The E-Saver terms and conditions apply to the operation of your E-Saver account (they can 
be found in section 24 (pre-27 June 2023 accounts) /9.3 (accounts with effect from 27 June 2023) 
of the HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE) which can be found on our 
website at www.hsbc.ae. Your general banking relationship with us will be governed by the HSBC 
Personal Banking General Terms and Conditions (UAE). The HSBC Personal Banking General Terms 
and Conditions (UAE) can be found on our website at www.hsbc.ae. Please ensure you have read 
and understood all applicable terms and conditions. 

What else do I 
need to know 
about the 
Campaign?

u	 These Campaign Terms and Conditions only apply in the UAE.
u	 The Bank may, at its discretion, revise these Terms and Conditions (including but not limited 

to varying the Campaign Period or the Bonus Interest Rates) or withdraw this Campaign at 
any time without prior notice. Any such change shall be communicated on HSBC’s website – 
https://www.hsbc.ae/savings-accounts/products/esaver/ or will be notified via email to your 
registered email address according to our records (if any)

u	 Customer account(s) that is/are closed or terminated or delinquent or blocked prior to and/or 
during the Campaign Period will not be eligible under this Campaign.

u	 Bonus Interest may be forfeited if the Bank has sufficient grounds to believe that the Customer has 
violated these or any other applicable terms and conditions or any HSBC internal policies or any 
laws or regulations applicable in UAE.

u	 Our decisions on all matters relating to the Campaign shall be final and conclusive.
u	 All the related account deposit balances shall be based on the records of HSBC Bank Middle East 

Ltd.
u	 Where you are applying for an HSBC product, our decisions will be subject to our eligibility criteria.
u	 You agree to take part in any promotional activities reasonably requested by us if you are eligible 

for this Campaign. 
u	 You consent to your data being stored, transferred and processed (either in UAE or overseas) by 

HSBC, its group companies and its authorized third parties to contact you if you qualify for any of 
the offers.

u	 Being part of the Campaign does not grant entrants the right to use HSBC’s name, logo or images 
from or relating to the Campaign without HSBC’s explicit written approval. Entrants may not make 
any public announcement regarding the Campaign without HSBC’s prior written consent and any 
breach of this provision shall confer a right on the HSBC at HSBC’s discretion not to award the 
offer to an entrant or withdraw the offer from a qualifier immediately and without notice.

u	 For all rates, fees and charges (including overseas transactions) refer to the HSBC Schedule of 
Services and Tariffs, please visit our website at www.hsbc.ae. 

u	 These Campaign Terms and Conditions shall be governed in all respects by the federal laws of the 
United Arab Emirates, and in particular by the laws of the Emirate of Dubai. All disputes relating 
to these Campaign Terms and Conditions shall be subject to the exclusive jurisdiction of the non-
DIFC courts of Dubai, United Arab Emirates.

u	 Each of the terms and conditions set out in these Campaign Terms and Conditions needs to be 
met.
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متى تطبق 
هذه الشروط 

والأحكام؟

قام بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود، فرع الإمارات العربية المتحدة )»نحن«، أو »نا« أو »HSBC«( بإطلاق  	t
 HSBC E-Saver الذين يقومون بإيداع أموال جديدة في حسابات HSBC عرض ترويجي على الودائع لعملاء بنك
وزيادة إجمالي رصيد علاقاتهم المصرفية من الودائع )»العرض الترويجي«( خلال فترة العرض الترويجي والتي تسري 

من 01 أبريل 2024 حتى 30 يونيو 2024 )شاملًاً كلا التاريخين( )»فترة العرض الترويجي«(
 HSBC E-Saver تطبق شروط وأحكام العرض الترويجي على ما يتعلق بعرض الفائدة الإضافية الترويجي لحساب 	t
خلال فترة العرض الترويجي والمحددة في الشروط والأحكام الخاصة بالعرض ومعايير الأهلية )المحددة أدناه( والتي 

يجب استيفائها.
تنطبق عليك هذه الشروط والأحكام حسبما تسمح به القوانين والأنظمة، لذا يرجى قراءتها بعناية. 	t

من هم 
المؤهلون 
للمشاركة 

في العرض 
الترويجي؟

هذا العرض الترويجي متاح لأصحاب حسابات HSBC، ممن يوجد لديهم أو قاموا خلال فترة العرض الترويجي بفتح  	t
حسابات HSBC E-Saver ويستوفون شروط العرض المحددة أدناه )»العميل المؤهل« أو »أنت« »أو »لك«(.

ما هو العرض 
وكيف يعمل؟

تعريفات: 	t

الأموال الجديدة تعني إيداع أموال جديدة إلى HSBC خلال فترة العرض الترويجي والتي تقوم بدفعها إلى حساب  	
E-Saver الخاص بك.

     إجمالي رصيد العلاقة المصرفية من الودائع أو TRB من الودائع يعني مجموع متوسط الرصيد اليومي للحساب 
 / الودائع لأجل   /E-Saver / التوفير   / الجارية  الحسابات  التقويمي، مع الأخذ في الاعتبار جميع  الخاص بك للشهر 
 HSBC قروض  تمثل  التي  الأرصدة  باستثناء  ولكن   ،HSBC بنك  لدى  باسمك  بها  المحتفظ  الاستثمار  حسابات 
الشخصية أو الرهن العقاري أو أموال السحب على المكشوف التي قمت بسحبها أو استحقاقها / الكسر المبكر 

لصناديق الاستثمار أو الودائع لأجل.
      الرصيد النقدي الجديد المؤهل يعني أقل من: -

المبلغ الذي يتجاوز فيه متوسط الرصيد اليومي لحساب E-Saver الخاص بك* للشهر ذي الصلة )أبريل أو مايو  ‌أ.
أو يونيو 2024( متوسط الرصيد اليومي لحساب E-Saver الخاص بك كما هو في 31 مارس 2024، بإستخدام 

الأموال الجديدة, و
المبلغ الذي تتجاوز فيه ودائع إجمالي رصيد العلاقة المصرفية الخاص بك للشهر ذي الصلة )أبريل أو مايو أو  ‌ب.	

يونيو 2024( ودائع إجمالي رصيد العلاقة المصرفية كما هو في 31 مارس 2024.
* يتم احتساب متوسط الرصيد اليومي في حساب E-Saver الخاص بك عن طريق أخذ مجموع الأرصدة اليومية 
للشهر التقويمي خلال فترة العرض الترويجي وتقسيم هذا المبلغ على إجمالي عدد الأيام في الشهر التقويمي 

/ عدد الأيام منذ فتح حساب E-Saver )للعملاء الجدد(.
العرض: 	t 

سيحصل العملاء المؤهلون الذين يستوفون شروط العرض أدناه على فائدة إضافية على الأرصدة النقدية   -1
            الجديدة المؤهلة في حسابات E-Saver الخاصة بهم خلال فترة العرض الترويجي بالمعدلات الموضحة في  

            العمود )ب( في الجدول أدناه )»الفائدة الإضافية«(، مع مراعاة الحد الأقصى للفائدة الإضافية لكل شهر 
            35,000 درهم إماراتيي.

جبأ
الأرصدة النقدية الجديدة 

المؤهلة )بالدرهم 
الإماراتي(

معدل الفائدة المنتظمة 
 E-Saver لحساب

*معدل الفائدة )معدل 
الفائدة الاسمي سنوياًً(

معدل الفائدة الإضافية 
 *** E-Saver لحساب

)معدل الفائدة الاسمي 
سنوياًً(

إجمالي معدل الفائدة** 
)معدل الفائدة الاسمي 

سنوياًً(

أقل من 100,000 درهم 
2.60%2.45%0.15%إماراتي

100,000 حتى 999,999 
3.45%2.95%0.50%درهم إماراتي

بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود

                                                                                                                           HSBC E-Saver شروط وأحكام عرض الفائدة الإضافية الترويجي لحساب
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1,000,000 حتى 
4.45%3.45%1.00%4,999,999 درهم إماراتي

5,000,000 درهم إماراتي 
5.00%3.95%1.05%وما فوق

 * سيستمر دفع الفائدة المنتظمة لحساب E-Saver على أرصدة حساب E-Saver بالمعدلات الموضحة في العمود )أ( 
والتي تخضع لشروط وأحكام حساب HSBC E-Saver الخاص بك.

** إجمالي معدلات الفائدة الموضحة في العمود )ج( يفترض ألا يتم إجراء أكثر من عملية سحب واحدة من حساب 
E-Saver في الشهر خلال فترة العرض الترويجي.

*** معدلات الفائدة الإضافية هي معدلات ترويجية ويمكن أن تكون عرضةًً للتغيير، انظر إلى »ما الذي يجب أن أعرفه 
أيضاًً عن العرض الترويجي؟« أدناه.

سيتم احتساب الفائدة الإضافية في اليوم الأخير من كل شهر تقويمي خلال فترة العرض الترويجي ويتم إضافتها  	-٢
إلى حساب الوديعة تحت الطلب الذي تم فتحه مؤخراًً للعميل المؤهل )أي حساب التوفير أو الجاري( بالدرهم 

الإماراتي في اليوم الثالث من الشهر التالي.

سيتم احتساب الفائدة الإضافية عن طريق تطبيق معدل الفائدة الإضافية المطبق على الرصيد النقدي الجديد  	-3
المؤهل للشهر التقويمي المعني.

سيتم دفع الفائدة الإضافية بشكل منفصل عن الفائدة المنتظمة )إن وجدت( المستحقة على رصيد حساب  	-4
.E-Saver

شروط العرض: 	t

يجب على العملاء المؤهلين إيداع أموال جديدة )المحددة أعلاه( خلال فترة العرض الترويجي. 	-5
يجب أن يكون إجمالي رصيد العلاقة من الودائع الخاصة بالعميل المؤهل )المحدد أعلاه( في نهاية كل شهر  	-6

تقويمي خلال فترة العرض الترويجي، أعلى من إجمالي رصيد العلاقة من الودائع الخاصة بهم كما في 31 مارس 
2024، والأموال الإضافية )بمعنى صافي الزيادة في إجمالي رصيد العلاقة من الودائع الخاصة بالعميل، إن 

وجدت( لاحتساب الرصيد النقدي الجديد المؤهل لأغراض احتساب الفائدة الإضافية.
يجب الاحتفاظ بالرصيد النقدي الجديد في حساب E-Saver الخاص بالعميل المؤهل للحصول على الفائدة  	-7

الإضافية.
فيما يلي بيان توضيحي لطريقة احتساب إجمالي رصيد العلاقة من الودائع والفائدة الإضافية للرصيد النقدي  	-8

الجديد المؤهل:

فترة العرض الترويجيالمثال التوضيحي 1
جميع الأرقام 

بالدرهم الإماراتي
 كما في 31 مارس

2024
 كما في 30 أبريل

2024
 كما في 31 مايو

2024
 كما في 30 يونيو

2024
إجمالي رصيد 

العلاقة من الودائع 
)الرصيد اليومي(

200,000300,000450,000500,000

أرصدة حساب 
E-Saver )الرصيد 

اليومي(
100,000200,000375,000225,000

المبلغ المؤهل 
250,000125,000**100,000للفائدة الإضافية

مبلغ الفائدة 
245635307الإضافية المحتسب

معدل الفائدة الإضافية المطبّّق @2.95% سنوياًً
معدل الفائدة 

4210752المنتظمة المطبّّق*

إجمالي الفائدة 
287742359المطبّّقة*

 * على افتراض عدم إجراء أكثر من عملية سحب واحدة من حساب E-Saver خلال الشهر.
**في مايو، على الرغم من أن هذا العميل قد قام بزيادة رصيد حساب E-Saver الخاص به بمقدار 275,000 مقارنة

برصيده في 31 مارس، إلا أنه كان يحق له فقط الحصول على فائدة إضافية بقيمة 250,000 لأن إجمالي رصيد
العلاقة من الودائع الخاصة به زادت بمقدار 250,000 فقط وتم احتساب الفائدة الإضافية على المبلغ الأقل – انظر

تعريف الرصيد النقدي الجديد المؤهل.
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المثال التوضيحي  
2- أكثر من عملية 
سحب واحدة من 
 E-Saver حساب

خلال شهر واحد

فترة العرض الترويجي

جميع الأرقام 
بالدرهم الإماراتي

 كما في 31 مارس
2024

 كما في 30 أبريل
2024

 كما في 31 مايو
2024

 كما في 30 يونيو
2024

إجمالي رصيد 
العلاقة من الودائع 

)الرصيد اليومي(

200,000300,000450,000500,000

أرصدة حساب 
E-Saver )الرصيد 

اليومي(
100,000200,000375,000225,000

المبلغ المؤهل 
250,000125,000**100,000للفائدة الإضافية

مبلغ الفائدة 
245635307الإضافية المحتسب

معدل الفائدة الإضافية المطبّّق @2.95% سنوياًً
معدل الفائدة 

٠٠٠المنتظمة المطبّّق*

إجمالي الفائدة 
245635307المطبّّقة*

 * في مايو، على الرغم من أن هذا العميل قد قام بزيادة رصيد E-Saver الخاص به بمقدار 275,000 مقارنة برصيده 
في 31 مارس، إلا أنه كان يحق له الحصول على فائدة إضافية بقيمة 250,000 فقط لأن إجمالي رصيد العلاقة 

من الودائع الخاصة به زاد بمقدار 250,000 فقط وتم احتساب الفائدة الإضافية على المبلغ الأقل - انظر تعريف 
الرصيد النقدي الجديد المؤهل.

يجب أن يبقى حساب HSBC للعميل المؤهل وحساب E-Saver الخاص به نشط والمحافظة عليه وفقاًً لمعايير  	-9
الأهلية المعمول بها الخاصة بالحساب طوال فترة العرض الترويجي وحتى يتم إيداع جميع دفعات الفائدة 

الإضافية من أجل التأهل لهذا العرض.

متى تطبق 
هذه الشروط 

والأحكام؟

العثور عليها في  )يمكن  الخاص بك   E-Saver على تشغيل حساب E-Saver أجل. تنطبق شروط وأحكام حساب 	t
والأحكام  الشروط  من   )2023 يونيو   27 من  اعتباراًً  )الحسابات   9.3/  )2023 يونيو   27 قبل  )الحسابات   24 القسم 
العامة للخدمات المصرفية الشخصية لدى بنك HSBC )الإمارات العربية المتحدة( والتي يمكن العثور عليها على 
موقعنا الإلكتروني www.hsbc.ae. وستخضع علاقتك المصرفية العامة معنا للشروط والأحكام العامة للخدمات 
المصرفية الشخصية من HSBC )الإمارات العربية المتحدة(. ويمكنك العثور على الشروط والأحكام العامة للخدمات 
يرجى  لذا   ،www.hsbc.ae المتحدة( على موقعنا الإلكتروني العربية  )الإمارات   HSBC الشخصية من المصرفية 

التأكد من أنك قرأت وفهمت جميع الشروط والأحكام.

متى تطبق 
هذه الشروط 

والأحكام؟

تنطبق هذه الشروط والأحكام الخاصة بالعرض الترويجي في دولة الإمارات العربية المتحدة فقط. 	t

يجوز للبنك، وفقاًً لتقديره، تعديل هذه الشروط والأحكام )بما في ذلك، على سبيل المثال وليس الحصر، تغيير فترة  	t
العرض الترويجي أو معدلات الفائدة الإضافية( أو سحب هذا العرض الترويجي في أي وقت دون إشعار مسبق. 
https://www.hsbc.ae/ Savings- – الإلكتروني HSBC وسيتم الإعلان عن أي تغيير من هذا القبيل على موقع
المسجل  الإلكتروني  بريدك  عنوان  على  الإلكتروني  البريد  عبر  إخطارك  أو سيتم   /accounts/products/esaver

وفقاًً لسجلاتنا )إن وجد(
لن يكون حساب )حسابات( العميل التي تم إغلاقها أو إنهاؤها أو المتأخرة أو المحظورة قبل و/أو أثناء فترة العرض  	t

الترويجي مؤهلةًً بموجب هذا العرض الترويجي.
الشروط  انتهك هذه  العميل قد  بأن  أسباب كافية للاعتقاد  البنك  لدى  إذا كان  الفائدة الإضافية  يجوز إسقاط  	t
والأحكام أو أي شروط وأحكام أخرى معمول بها أو أي لوائح داخلية لدى HSBC أو أي قوانين أو لوائح تنظيمية 

معمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة.
تكون قراراتنا بشأن كافة الأمور المتعلقة بالعرض الترويجي نهائية وحاسمة. 	t

يجب أن تستند جميع أرصدة ودائع الحسابات ذات الصلة إلى سجلات بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود. 	t
عندما تتقدم بطلب للحصول على أحد منتجات HSBC، فستخضع قراراتنا لمعايير الأهلية المطبقة لدينا. 	t
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توافق على المشاركة في أي أنشطة ترويجية نطلبها بشكل معقول إذا كنت مؤهلًاً للاستفادة من هذا العرض  	t
الترويجي.

 HSBC توافق على تخزين بياناتك ونقلها ومعالجتها )سواءًً في دولة الإمارات العربية المتحدة أو خارجها( من قبل 	t
والشركات التابعة للمجموعة والأطراف الثالثة المرخصة للاتصال بك إذا كنت مؤهلًاً لأي من العروض.

أو صوره  أو شعاره   HSBC استخدام اسم الحق في  المشاركين  يمنح  الترويجي فهذا لا  العرض  جزءاًً من  كونك  	t
من العرض الترويجي أو المتعلقة بها دون موافقة خطية صريحة من HSBC. ولا يجوز للمشاركين نشر أي إعلان 
عام يتعلق بالعرض الترويجي دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من HSBC وأي انتهاك لهذا الشرط يمنح 
HSBC الحق وفقاًً لتقديره بعدم منح العرض إلى أحد المشاركين أو سحب العرض من أحد المؤهلين فوراًً ودون 

إشعار.
للاطلاع على جميع معدلات الفائدة والرسوم والمصاريف )بما في ذلك المعاملات الخارجية( فيرجى العودة إلى  	t

.www.hsbc.ae يرجى زيارة موقعنا على ،HSBC جدول رسوم الخدمات والتعرفات المطبقة لدى
تخضع شروط وأحكام العرض الترويجي من جميع النواحي للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، وعلى  	t
وجه الخصوص قوانين إمارة دبي. وتخضع جميع النزاعات المتعلقة بشروط وأحكام العرض الترويجي هذه للاختصاص 

القضائي الحصري للمحاكم غير التابعة لمركز دبي المالي العالمي في دبي، الإمارات العربية المتحدة.
يجب استيفاء كل الشروط والأحكام المنصوص عليها في هذه الشروط والأحكام الخاصة بالعرض الترويجي. 	t
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